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Czaplinek 12 czerwca 2023 r. 

Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 

w dniu 12 czerwca 2023 r. 

W dniu 12 czerwca 2023 r. zostało zwołane posiedzenie komisji 

Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 

poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1) Omówienie sprawozdań na najbliższą sesję Rady Miasta. 

2) Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta 

3) Sprawy różne. 

Adl) Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani 

w Gminie Czaplinek na lata 2022-2025 r. - omówiła pani Wioletta Cylkowska - 

bez uwag. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Czaplinek z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działalności pożytku publicznego za rok 2022 - 

omówił Burmistrz Czaplinka. Radny Michał Olejniczak zwrócił uwagę 



na konieczność wsparcia organizacji w zakresie rozliczania poszczególnych 

projektów. 

Ad 2) Projekty uchwał: 

• 596/23, 597/23, 598/23 - omówiła pani Manuela Nowak - bez uwag, 

• 593/23, 594/23, 595/23 poszczególne projekty uchwał zostały 

przedyskutowane przez radnych. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

przedstawił stanowisko komisji oraz omówił jak poszczególni radni głosowali 

nad projektami uchwał podczas komisji. 

• 599/23 - omówiła pani Barbara Dąbrowska - Łątkowska. Przedstawiony 

projekt uchwały został szczegółowo przeanalizowany przez radnych Rady 

Miasta. Radni zadawali pytania dotyczące konieczności powołania kolejnego 

wicedyrektora w Szkole Podstawowej w Czaplinku, przy zmniejszającej się 

liczbie oddziałów w nadchodzącym roku szkolnym. Zdziwienie budził również 

fakt, że w przedszkolu publicznym w związku z zmniejszającą się liczbą 

oddziałów Burmistrz w projekcie uchwały zaproponował likwidację funkcji 

wicedyrektora. Wiceburmistrz poinformował, że powołanie dodatkowego 

wicedyrektora w szkole podstawowej związane jest z planowanymi 

innowacjami, które będą tam realizowane. Radny Sebastian Matulojć 

poinformował, iż me wyobraża sobie funkcjonowania przedszkola 

bez wicedyrektora a argumentacja pana wiceburmistrza dotycząca konieczności 

powołania kolejnego wicedyrektora w szkole podstawowej w związku 

z planowanymi innowacjami jest co najmniej dziwna, bo to nie wicedyrektor 

realizuje innowacje tylko nauczyciele, 

• 600/23- omówił pan wiceburmistrz - bez uwag, 

• 601/23 - omówiła pani Kamila Rodak - Szydłowska -bez uwag, 

Ad 3) Radny Sebastian Matulojć poinformował, że ciągle oczekuje na uzupełnienie 

odpowiedzi na interpelację, którą ostatnio złożył a odpowiedź otrzymał tylko 

częściową. 



Rada Aleksandra Ławrukiewicz zadała pytanie dotyczące konieczności likwidacji 

placów zabaw na terenie Czaplinka. Wiceburmistrz poinformował, że Sanepid 

kontrolował place zabaw i te które nie spełniały określonych kryteriów musiały zostać 

zamknięte. 

Wiceburmistrz poinformował, że na początku lipca planowana jest sesja 

nadzwyczajna. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 
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Przewodniczj Komisji 


